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 אם תתמכו בי. , ואודה לועד האיגודברצוני להציג את מועמדותי  

 . אספר לכם מעט על עצמי

  אני   98  משנת  ". שיבא"  החולים   בבית  עיניים   ברפואת  התמחיתי  .אביב- למדתי רפואה באוניברסיטת תל

  2004-2005  בשנים   . אונו   בקריית  שנים   מספר  ומזה   יהודה   באור   תחילה ,  אזור   באותו   בקהילה   עובדת 

  בנוסף   ,משמשתאני      שנים  מספרמזה    .נוימן   רוני   ר" ד  של   במרפאה  באובאיטיס "  השתלמות  מיני "  עשיתי

  .באסותא   עיניים  גם במכון  2018ועד לסוף  "  מכבי"בלמחלות עיניים דלקתיות    יועצת  גם  ,קהילה   לרופאת

   .חולים   בבתי מטופלים   שאחרת  יחסית  מורכבים מקרים אחר   עוקבת אני  היתר  בין 

עם הקמתו. במסגרת החוג ניסינו  חוג לרפואת עיניים בקהילה הכיו"ר שתי קדנציות שימשתי במשך  

להעברת מידע מקצועי מעשי  ו לגבש את קהילת רופאי העיניים בקהילה , ליצור במה לתקשורת 

 הרצאות בזום. כן ותאורטי. קיימנו מספר כנסים ו

דגש על העמקת  אני מעוניינת לשים  במיוחד .  להמשיך  לפעול במסגרת הועד  כעת אני מעוניינת  

רופאי הקהילה בהר"י.   ל צוג שילפעול למען שיפור הי ו  שיתוף הפעולה בין הקהילה לבתי החולים

אקדמיזציה של רפואת העיניים  קידום נושא הלפעול ל - דורות הבאים ובעיקר בראייה קדימה ל,נוסף  ב

 . בקהילה

 מקווה לקבל את אמונכם. 

 

 בברכה

 נעים -מה טובה

 

 


